
1 
 

Hodnocení společenských projektů IGA 2020 

přítomni:          prof. Dr. RNDr. Pavel Matějka 

doc. Dr. Ing. Milan Jahoda 

doc. Ing. Pavel Novák, Ph.D. 

Bc. Lucie Wohlrábová 

Ing. Miroslav Dragoun 

Ing. Petra Karnetová, Ph.D. 

 

K jednání přizván Mgr. Martin Mašek, vedoucí Ústavu tělesné výchovy a sportu 

  

Celoškolská grantová komise pro studentské společenské projekty (CGK) se sešla 6. 1. 2020 a 
posoudila jednotlivé projekty podané pro rok 2020. Komise doporučila k financování všechny 
projekty celkovou částkou 203 900 Kč, přičemž 4 přijatým projektům byly kráceny finanční 
prostředky a 1 projekt bude plně financován z jiných zdrojů. 

K jednání o podpoře sportovních projektů byl přizván i vedoucí Ústavu tělesné výchovy a 
sportu Mgr. Martin Mašek, se kterým členové komise probrali podporu Ústavu směrem ke 
sportovně zaměřeným projektům. Ústav bude do budoucna podporovat vznik nových 
sportovních týmů, do kterých budou moci vstupovat studenti v rámci pravidelné tělesné 
výchovy. Jednorázové akce či sportovní aktivity, u kterých sportovní tým ještě není založen 
nebo jej není možné založit, budou nadále podporovány přes společenské granty. 

 

Hodnocení jednotlivých projektů: 

B_VŠCHT_2020_001  Badmintonový turnaj 2020 

Tradiční projekt, který je opět velmi pěkně a kvalitně zpracován, s přiměřenými až 
podhodnocenými finančními požadavky. Stipendium je určené jako drobná odměna za 
odborné školení, což snižuje náklady projektu. 

Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2020_003  ChemChór - Pěvecký sbor VŠCHT Praha 

Kromě drobné nejasnosti ohledně délky fungování sboru je žádost velmi pěkně a stručně 
napsána. ChemChór je již zavedené těleso, které mají posluchači z VŠCHT ve velké oblibě. 
Komise nesouhlasí s udělením stipendia na základě „ušlých příležitostí“, protože toto 
kritérium se týká všech dobrovolných organizátorů kulturních či sportovních akcí a není 
důvodem k finanční odměně. 

Komise doporučuje ke schválení bez podpory stipendiem. 
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B_VŠCHT_2020_004  Činnost Orchestru VŠCHT v roce 2020 

Žádost nectí pravidla pro psaní udaná v Zásadách SIGA, ale komise je si vědoma, že u 
zavedených spolků s bohatou historií je téměř nemožné sepsat kratší text. Žadatelé plánují 
část nákladů uhradit z dobrovolného vstupného na akce. Také není specifikováno, jakou 
formou by probíhala úhrada zápůjčky tympánů či sólistů, a tak předpokládáme, že by právě 
na tyto náklady bylo použito vstupné. 

Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2020_005  Mezinárodní univerzitní hokejový turnaj 

Stylisticky slabší žádost s celou řadou gramatických chyb rozvíjí předcházející aktivitu 
hokejového klubu a mezinárodních utkání. Organizace mezinárodního hokejového turnaje 
má značný potenciál v oblasti propagace VŠCHT navenek, většího zapojení zahraničních 
studentů i expatů. Vzhledem k finanční náročnosti projektu je nutné oslovit potenciální 
partnery jako je Unipetrol, Plzeňský Prazdroj, Madeta a další. Komise žádá další pracoviště 
školy o pomoc při získání dalších financí pro tento turnaj. 

Komise doporučuje ke schválení a udělení finančních prostředků na pronájem sportoviště. 

 

B_VŠCHT_2020_006  Oddíl Ultimate frisbee při VŠCHT Praha 

Velmi pěkně sepsaná žádost, která ukazuje možnost rozšíření nabídky sportů o disciplínu, 
která je přístupná oběma pohlavím a zároveň je velmi vstřícná k nováčkům. Vzhledem k 
tomu, že je již hotová vize a je zřejmá ochota studentů založit tým a pracovat dlouhodobě, je 
možné sport zařadit do pravidelné výuky. Komise projednala tuto žádost s vedoucím Ústavu 
sportu a tělesné výchovy, který souhlasil s plnou podporou týmu. 

Komise doporučuje ke schválení s financováním z jiných zdrojů. 

 

B_VŠCHT_2020_007  Aktivity studentského spolku UNI-ART v roce 2020 

Žádost je detailně rozepsaná, ale jednotlivé aktivity na sebe nenavazují, a tak se jeví spíše 
jako soupis eventů jednotlivých produkčních. Z tohoto důvodu komise nedoporučuje 
financování výjezdního zasedání, protože je toho názoru, že se organizátoři jednotlivých akcí 
mohou setkat i v prostorách školy nebo kolejí.  

Dále komise diskutovala akci BioTechno. Myšlenka je to jistě zajímavá, ale v žádosti není 
uvedeno, jakým způsobem by se propagovaly obory Biotechnologie a Bioinženýrství a kolik 
vystupujících by bylo z těchto oborů a kolik profesionálních s nárokem na honorář. Komise 
pravděpodobně chápe důvody, proč UNI-ART chce pořádat akci v mimoškolních prostorách, 
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ale ocenila by možnost propagace na půdě školy, a proto je připravena pomoci při hledání a 
vyjednávání o vhodných místech. 

Při psaní žádosti došlo také k nedostatečné kontrole a velmi zajímavá aktivita „Hezký den u 
Apsidy“ nebyla zahrnuta do rozpočtu, proto musí být financována z vlastních zdrojů nebo 
z dobrovolných příspěvků. 

Komise doporučuje ke schválení s vypuštěním 2 aktivit a s krácením finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2020_008 Činnost studentského spolku - Ballingovi domácí vařiči 

Žádost spolku, který již na VŠCHT funguje a jistě bude příjemným zpestřením akcí jiných 
spolků. Zároveň přináší výukovou možnost pro studenty jiných oborů a je zde potenciál 
vzdělávat i studenty z jiných organizací v kampusu. 

Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2020_009 Divadlo (v)ochotných chemiků - DI(v)OCH 

Žádost nectí požadavky na projekt a příliš se rozepisuje o současném stavu. Z textu není 
zřejmé, kam chce spolek v roce 2020 směřovat a vzhledem k tomu, že nastudování a příprava 
nové hry trvá několik měsíců, tak by plány na letošní rok měly být více konkretizovány. Také 
v žádost chybí bližší specifikace vzdělávání – kolika členů a kde by se týkala, či zda je to pro 
celý divadelní ansámbl, proto se komise rozhodla neudělit částku požadovanou na 
vzdělávání. 

Komise doporučuje ke schválení s omezením finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2020_010  Účast VŠCHT na Lesamáji 

Detailně rozepsaná žádost na akci, která je vrcholnou studentskou akcí roku. Vzhledem 
k vícezdrojovému financování Lesamáje je žádost přes SIGA pouze na drobný materiál a tisky. 

Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2020_011 Činnost studentského spolku „Ústav deskových a karetních her - 
VŠCHT Praha“ v roce 2020 

Žádost spolku s delší historií, jejíž popis přesahuje požadavky dané Zásadami. Text je ale čtivý 
a přehledný, finanční požadavky jsou detailně rozepsány. Chvályhodné je i to, že se řešitelům 
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daří spolupráce s vydavateli deskových her, což vede k výraznému snížení finanční 
náročnosti. 

Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2020_012  Foton - Spolek klasické fotografie VŠCHT Praha 

Velmi stručná, ale výstižně napsaná žádost, která vyplní mezeru, která po zrušení 
fotolaboratoří na VŠCHT vznikla. I přes jednoznačnou dominanci digitálních snímků je 
pochopení a zvládnutí základů černobílé fotografie přínosem pro studenty mnoha oborů. 
Spolek využije vybavení nově dostupné na Ústavu učitelství a humanitních věd, a proto pro 
svou činnost požaduje pouze drobný spotřební materiál. 

Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

Zapsala Petra Karnetová 

V Praze 20. 1. 2020 

prof. Dr. RNDr. Pavel Matějka 

doc. Dr. Ing. Milan Jahoda 

doc. Ing. Pavel Novák, Ph.D. 

Bc. Lucie Wohlrábová 

Ing. Miroslav Dragoun 

Ing. Petra Karnetová, Ph.D. 
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číslo projektu název projektu příjmení jméno fakulta
schváleno 

celkem
schválená 
stipendia

schválený 
materiál

schválené 
služby

B_VŠCHT_2020_001 Badmintonový turnaj 2020 Fiala Jan FPBT 19 500 1 500 5 000 13 000

B_VŠCHT_2020_003 ChemChór - Pěvecký sbor VŠCHT Praha Buriánek Jan FCHI 16 000 0 4 000 12 000

B_VŠCHT_2020_004 Činnost Orchestru VŠCHT v roce 2020 Jůza Martin FCHI 35 000 0 6 000 29 000

B_VŠCHT_2020_005 Mezinárodní univerzitní hokejový turnaj Alferi Dino FCHT 51 000 0 0 51 000

B_VŠCHT_2020_006 Oddíl Ultimate frisbee při VŠCHT Praha Vokatá Barbora FPBT 0 0 0 0

B_VŠCHT_2020_007 Aktivity studentského spolku UNI-ART v roce 2020 Šíp Marek FPBT 12 000 0 5 000 7 000

B_VŠCHT_2020_008 Činnost studentského spolku - Ballingovi domácí vařiči Fous Karel FPBT 6 500 0 6 500 0

B_VŠCHT_2020_009 Divadlo (v)ochotných chemiků - DI(v)OCH Nováková Markéta FPBT 29 000 0 9 000 20 000

B_VŠCHT_2020_010 Účast VŠCHT na Lesamáji Zvonařová Karolína FPBT 10 000 0 7 000 3 000

B_VŠCHT_2020_011
Činnost studentského spolku „Ústav deskových a karetních her - 
VŠCHT Praha“ v roce 2020 Kovář Petr FCHI 12 000 0 11 500 500

B_VŠCHT_2020_012 Foton - Spolek klasické fotografie VŠCHT Praha Buriánek Jan FCHI 12 900 0 12 900 0

203 900


